
Styrelsemöte/jaktledarmöte söndagen den 5 augusti 2018. 

Vi bör organisera björnjakt i år med. 10 – 15 deltagare preliminärt anmälda, senast den 10/8 

görs definitiv anmälan till P- Nyström. 

Styrelsen utser jaktledare och biträdande Jl är Urban Lindgren och P-G Nyström. 

Björnjaktsmöte hålls den 19/8 kl 18.00 på ”Hajda” i Nyträsk. 

Ambitionen är att inleda jakten kl. 05.00 den 21/8. 

 

Ekonomi: 

Älgavgifterna till Destany betalas i samlad pott senast den 31/12. I samband med 

betalningen skickas ett mail till Jimmy. Var noga med att ange avsändare. 

 

Insatsen, 50 öre/ha, har inte betalats av några lag, Brännbacka, Stavalund, Björkträsk och 

Kvarnfors. De bör betala innan jakten startar och Lars skickar en påminnelse till berörda 

jaktledare. 

 

Älgjakten: 

Vi har fått vår 3-årsplan godkänd. Äfg vill att vi skjuter fler kor och färre kalvar, men det 

sistnämnda gäller ej Destany. Vi håller fast vid vår plan, dvs 50% tjur/kor och fri 

kalvavskjutning. Ev. omprövning kan ske vid jaktuppehållet. 

Ordförande påminner om vikten av att rapportera älgobsen. 

Utbildning: 

Christer Åhlund berättar om den jaktledarkurs han gick förra året. Vi försöker anordna en 

egen jaktledarkurs nästa vår i Stavaträsk  Nuvarande jaktledare försöker inventera intresset i 

sitt lag och meddelar namn till P-G. Vi har preliminärt en sponsor som är beredd att bekosta 

kursen.  

Betesskador av älg: 

Vi behöver bli mer noggranna när vi rapporterar älgbetesskador. En del blandar ihop 

betesskador med skador från renar, knäckesjuka, snöbrott etc. Styrelsen försöker anordna 

en utbildningskväll/ exkursion med erfaret skogsfolk så fler kan lära sig att skilja 

älgbetesskador från andra skador på skogen. 

 

Noterat av Lars L 

 


